



马来西亚中华总商会（中总）和中总社会经济研究中心联合进行马来西亚商业和经济状况调查问卷（2022年上半年和2022年下半年预测）

。

□

本次调查将提供平台给中总，作为  
收集相关意见和回馈以提呈给政府

。同时，也为马来西亚工商界以及国内外投资者作为他们投资计划的主要参考资料。

□

敬请各造积极反馈，有关调查问卷请点击：

□

中文版：

<https://www.surveymonkey.com/r/MBECS2022CN>

英文版：

<https://www.surveymonkey.com/r/MBECS2022EN>

□

The Associated Chinese Chambers of Commerce and Industry of Malaysia (ACCCIM) and ACCCIM's Socio-Economic Research Centre (SERC) are jointly conducting a survey on Malaysia's business and economic conditions in the first half-year of 2022 and prospects for the second half-year of 2022 and beyond

。

□

The survey would provide a platform for ACCCIM to  
gather relevant views and inputs for submission to the Government

. It also serves as a key source of reference for the Malaysian business community, domestic and foreign investors in assisting their investment plan in Malaysia.

□

All are encouraged to participate in the survey via the following link: □ □ □ □ □ □□

□

English version :

<https://www.surveymonkey.com/r/MBECS2022EN>

Chinese version :

<https://www.surveymonkey.com/r/MBECS2022CN>

□